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Abstract (en)
[origin: WO2015024771A1] The invention relates to an assembly for packaging drug portions in dispensation packs comprising a dispensing
machine (1) and a refilling station (10). The dispensing machine (1) comprises: a plurality of storing and metering stations (2), which have a plurality
of drug portions; a packaging device, which receives the drug portions dispensed by the storing and metering stations and introduces them into
dispensation packs; and a control device (9). Each storing and metering station (2) comprises a stationary part (4), which is fastened to a frame (8),
and a removable part (3), which contains a refillable reservoir (5) and which has an information memory (6) for storing an identifier of the removable
part. A reading device (7) for reading the information memory is associated with the stationary part (4). Each information memory (6) contains a
memory location for a filling code (TS1, TS2). Every time the reservoir (5) has been refilled, the filling code is changed at the refilling station (10) in
such a way that the refilling can be detected by the control device (9) when the information memory (6) is read by the reading device (7) after the
removable part (3) has been placed back onto the stationary part (4) of the same or a different storing and metering station (2).

Abstract (de)
Eine Anordnung zum Verpacken von Arzneimittelportionen in Abgabepackungen besteht aus einem Dispensierautomaten (1) und einer
Nachfüllstation (10). Der Dispensierautomat (1) weist mehrere Vorratsspeicher-und-Dosier-Stationen (2) mit einer Vielzahl von Arzneimittelportionen,
eine Verpackungsvorrichtung, die die von den Vorratsspeicher-und-Dosier-Stationen abgegebenen Arzneimittelportionen empfängt und in
Abgabepackungen einbringt, und eine Steuereinrichtung (9) auf. Jede Vorratsspeicher-und-Dosier-Station (2) umfasst einen an einem Rahmen
(8) befestigten stationären Teil (4) und einen einen wiederbefüllbaren Vorratsbehälter (5) enthaltenden abnehmbaren Teil (3) mit einem
Informationsspeicher (6) zum Speichern eines Identifizierer des abnehmbaren Teils. Dem stationären Teil (4) ist eine Lesevorrichtung (7) zum Lesen
des Informationsspeichers zugeordnet. Jeder Informationsspeicher (6) enthält einen Speicherplatz für eine Füllkennung (TS1, TS2), wobei die
Füllkennung jedesmal dann, wenn der Vorratsbehälter (5) neu befüllt worden ist, an der Nachfüllstation (10) derart geändert wird, dass das Wieder-
Befüllen beim Lesen des Informationsspeichers (6) durch die Lesevorrichtung (7) nach dem Wieder-Aufsetzen des abnehmbaren Teils (3) auf den
stationären Teil (4) derselben oder einer anderen Vorratsspeicher-und-Dosier-Station (2) von der Steuereinrichtung (9) erkannt werden kann.
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